

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, AUGUST 27, 2012 AT 7:30 P.M. (OR IMMEDIATELY AFTER THE COMPLETION OF THE PUBLIC CONSULTATION MEETING)

AGENDA

1. Question Period
2. Resolution to change the date of the October 2012 Regular Council Meeting
3. Adoption of Second Draft By-law to be entitled: "By-Law to amend Zoning by-law No. 2217 of the City of Côte Saint-Luc in order to replace the Table of Uses and Norms for Zone CC-1 with a new Table of Uses and Norms"
4. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 27 AOÛT 2012 À 19H30 (OU SUITE À LA FIN DE LA RÉUNION DE CONSULTATION PUBLIQUE)

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Résolution afin de changer la date de la réunion ordinaire du conseil du mois d'octobre 2012
3. Adoption du deuxième projet de règlement à être intitulé : « Règlement pour amender le règlement de zonage 2217 de la ville de Côte Saint-Luc afin de remplacer la table des usages et de normes pour la zone CC-1 avec une nouvelle table des usages et normes »
4. Ajournement de la séance.

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier